

**Dato:** 05.06.2023 kl. 17:00

**Sted:** Klubbhuset

**Deltakere:** Christian Østrem (CØ), Eirik Malde (EM), Jan Petter Gottschalksen (JPG), Rita Rønneberg (RR), Siv Haukø (SH), Anette Hafstøe (AH), Jesper Immerstein (JI), Jaran Moberg (JM), Kristian Høvring (KH)

**Deltok ikke:** Odd Helge Johannessen (OHJ), Marie Enersgård (ME), Malin Haukø Hanken (MHH), Michael Reeve Moller (MRM)

## Referat;

1. Gjennomgang aksjonspunkter siden forrige møte.
  - a. Påminnelse om rapportering til Styreleder og kopi til nestleder. En kort mail en gang i blant om hva som rører seg i avdelingene, slik at leder og nestleder er informert.
2. Styremøter fremover
  - a. Alle sender melding til CØ på Spond hvilken dag/klokkeslett som passer best for Styremøter.
    - i. Prøve å sette fast dag/klokkeslett for møter.
  - b. Møter ca. hver 6 uke.
  - c. Maks lengde 2 timer
3. Breddeleder
  - a. Rita trer av i vervet som Breddeleder. Fortsetter i øvrige vervene sine, og fortsatt en del av fotballstyret.
  - b. Behov for ny breddeleder sammen med Anette.
4. Ungdomsleder
  - a. Kandidater
    - i. \*Unntatt offentligheten\*
  - b. Legge ut sak på hjemmesiden: Søke ny Ungdomsleder og en til Breddeleder.
5. Dugnad i 2024
  - a. CØ presenterte ønske om 2024 uten salgsdugnad/inntektsdugnad for fotballavdelingen.
    - i. CØ og JM ser på ulike alternativer frem mot neste styremøte, og legger de frem.
  - b. HILs inntektsdugnad vil gå som tidligere, alle medlemmer i fotball er med på den.
  - c. Åpen hall: Ny organisering mht. vakter starter opp august 2023. Foreldre som stiller tjener penger til sine barns egenandeler.
  - d. Kiosken fortsetter som før.
  - e. Der det er mulig bør dugnadsvakter som tildeles lag porsjoneres mht. antall medlemmer på laget.
6. Jentesatsing
  - a. Oppdatering Sportsplan, det er utarbeidet et forslag til kapittel til Sportsplanen, oversendes til KH.
7. Supporterutstyr – forslag om å bestille inn caps og flagg.
  - a. RR og JM sjekker opp leveringstid, og tar vurdering på om det skal bestilles, evt. om vi skal opprette forhåndsbestilling fra medlemmer før vi evt. bestiller inn til klubb.
  - b. Høre med Sport1 om tskjorte/genser etc.
8. Kiwi bama cup 16.-17. september
  - a. Hvem fra Styret skal delta: RR, JM, SH, JPG, OHJ, AH, MRM
  - b. Andre kandidater for cupkomite forespørres også
9. Status politiattester, frist 15 juni
  - a. 12 stk som mangler i Breddeavdelingen
  - b. 6 stk som mangler i Ungdomsavdelingen
10. Åpen hall – se sak 5

11. Hospiteringsregler/mal til å legge ut på nettside og integrere i årskullene
  - a. Nytt forslag til hospiteringsskriv. Alle tar det med seg og leser gjennom. Innspill sendes til KH.
12. Veo kamera. Har kommet innspill på om vi kun bør holde oss til filming av hjemmekamper. Så får flere muligheten til å bruke det da ikke blir vekke hele kvelden. Med visse unntak selvfølgelig som A-lag og enkeltkamper.
  - a. Forslag
    - i. A-lag førsteprioritet hjemme- og bortekamper.
    - ii. Andre lag kan kun booke til hjemmekamper.
      1. Unntak: Det kan bookes til bortekamp dagen før dersom Veo er ledig. Unntak kan også gjøres for enkeltkamper av særlig interesse. Kontaktperson: JPG.
  - b. Forslaget ble vedtatt.
  - c. NB: Motstander skal alltid informeres dersom kamp filmes/streames.
13. Eventuelt
  - a. \*Unntatt offentligheten\*
  - b. Trenerkontakt rolle, oppklaring av forventninger.
    - i. Fungere som kontaktperson/samtalepartner for trenere/lagleder på feltet.
    - ii. Skal ikke proaktivt kalle inn til samlinger/møter uten grunn, kun dersom samtaler på feltet gjør det naturlig med videre oppfølging i møter.
  - c. Klubbwebinar om trenerattesten torsdag kl. 1930-2030, invitasjon sendes ut til styremedlemmer.
  - d. Container på Buøy, status
    - i. Kommunen har avvist vår forespørsel om å sette container ved Buøy-banen.
    - ii. Andre alternativer sjekkes ut (EM)
  - e. Bane på Roaldsøy og Lunde skole, mulig å få treningstid?
    - i. Lunde, nei.
    - ii. Roaldsøy, disponeres av Øyane IL.